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Προοδευτικοί άνθρωποι. Στην παραλια στα Ροδαφινια, υπάρχει ωραία 
θάλασσα για μπάνιο. Υπάρχει πρόσβαση (προς το παρόν) που μπορεί 
να χρησιμοποίηση ο καθένας και να πάει με το αυτοκίνητο του. Επίσης 
υπάρχει πεζοδρόμος που καταλήγει σ αυτή την περιοχή, και μπορούν 
όλοι να τον χρησιμοποιήσουν. Υπάρχουν επίσης, ακριβώς δίπλα, τα 
τουριστικά θέρετρα «Ακτή» των οποίων οι ομοχώριοι μας ιδιοκτήτες Σ. 
και Α. Χ’Ευσταθιου εχουν φτιάξει ωραίους κήπους με γρασίδι, δένδρα 
και λουλούδια. Υπάρχει μεγαλη πισίνα, ένα μεγάλο κιόσκι, καφετέρια, 
μπαρ, και σκιά με πολλη δροσιά. Εγκαταστάσεις πλήρεις για 
εξυπηρέτηση όλων των πελατών.  Οι ιδιοκτήτες δηλώνουν ότι θα ήταν 
μεγαλη η χαρά τους και η ευχαρίστηση τους να δουν χωριανούς να 
χρησιμοποιούν τις εγκαταστάσεις τους. Εχουν το ελεύθερο σε όλους, 
χωρίς καμία χρέωση να χρησιμοποιήσουν τους κήπους τους με τα 
κρεβατάκια και τις ομπρέλες για ηλιοθεραπεία, την πισίνα τους για 
μπάνιο, ακόμα και το ιδιωτικό τους παρκινγκ για παρκάρισμα. Μπορούν 
όλοι ελεύθερα και όποτε θέλουν να χρησιμοποιήσουν όλες τις 
εγκαταστάσεις τους, και αυτοί εκεί, όταν θα τους συναντούν, θα τους 
κερνάμε φραπέ. Μια ευγενική πρόσκληση από δυο καλούς χωριανούς 
για όλους τους συγχωριανούς, 

Ροδαφίνια. Μετά την κατασκευή του πεζόδρομου στην παραλια των 
Ροδαφινιών από το κοινοτικό συμβούλιο, και μετά την ανάπλαση του 
γυρω χώρου από τους ιδιοκτήτες της διπλανής γης που με το μεράκι 
τους και την προσωπική τους εργασία δημιούργησαν μια όαση πρασίνου 
και λουλουδιών, επανέρχεται τώρα το κοινοτικό συμβούλιο και 
επισφραγίζει το όλο έργο με ηλεκτροδότηση. Προκήρυξε προσφορές, και 
επικύρωσε την εργασία που ανέρχεται σε 1700 ευρώ στον Σάββα Σάββα 
ο οποίος εντος ολίγων ημερών ετοποθετησε στύλους και επεράτωσε την 
όλη εργασία, και έτσι τώρα έχουμε ηλεκτρικό φως στην περιοχή αυτή. 
Έτσι μπορεί ο καθένας να επισκεφτεί νύχτα την θάλασσα των 
Ροδαφινιών για να περιπατήσει ή να ρεμβάσει ρομαντικά, ή και να κάνει 
νυχτερινό μπάνιο. Εύγε…    

Με ακατάλληλη ενδυμασία συνηθίζουν να κυκλοφορούν κατά την ωρα 
της εργασίας των οι καμεραμέν και οι βοηθοί τους στην Πάφο. Εχει 
παρατηρηθεί να εμφανίζονται με παντελόνια βερμούδες και παπούτσια 
σάνταλα κατά την διάρκεια κάλυψης των διαφόρων ειδησεογραφικών 
γεγονότων, χωρίς να σέβονται αν υπάρχουν επίσημοι ή Δεσποτάδες. 
Μπαίνουν στις εκκλησιές κατά την διάρκεια ακόμη και κηδειών μ αυτή 
την περιβολή. Ακόμα και κατά την εδώ πρόσφατη επίσκεψη του 
Αρχιεπισκόπου στην κοινότητα μας, μπήκαν μέσα στην εκκλησία και 
κάλυψαν το γεγονός μ αυτού του είδους ενδυμασία. Χωρίς να σέβονται 
και χωρίς να ντρέπονται. Από την πρώτη στιγμή έχει παρατηρηθεί και 
συζητηθεί από πολλούς χωριανούς αυτό το γεγονός, και έχει ζητηθεί 
από επιτρόπους της εκκλησίας, να τους απαγορευτεί να εισέρχονται 
στην εκκλησία, αλλά αυτοί δήλωσαν αδυναμία προς τούτο. Δεν πρέπει 
να φοβούνται μήπως δυσαρεστήσουν τον τύπο αυτοί που πέρνουν τις 
αποφάσεις, και δεν πρέπει να επιτρέπεται αυτή η κατάσταση, διότι το 
σωστό πρέπει να εφαρμόζεται από όλους. Η εκκλησία είναι χώρος ιερός, 
και οι ιεράρχες επίσης το ίδιο, πόσο μάλλον οι μητροπολίτες και ο 
αρχιεπίσκοπος μας. Πρέπει να τηρείται η τάξη, και αυτοί που έχουν 
αντίθετη άποψη να δηλώσουν μη Χριστιανοί. 

Ο Πολιτιστικός Σύλλογος Χλώρακας που ιδρύθηκε στις αρχές της 
δεκαετίας το ‘80 απο τον Μάριο Νεοκλέους με μοναδικό στόχο τον 
πολιτισμό, για οσο λειτούργησε και μέχρι την αδρανοποίηση του,  
επέδειξε πλούσια πολιτιστική δραστηριότητα. Δυστυχώς αυτή η 
πετυχημένη δράση του συλλόγου σταμάτησε απότομα, γεγονός που 
οφειλόταν κυρίως στην αδιάφορη μέχρι εχθρική τακτική που ακολούθησε 
η (τότε) κοινοτική αρχή απέναντι στο σύλλογο. Αποτέλεσμα όλων αυτών, 
ήταν να σταματήσουν όλες οι δραστηριότητες του συλλόγου, και αυτός 
να πέσει σε έναν μακρύ λήθαργο. Σήμερα, ορισμένοι απο τους ιδρυτές 
του συλλόγου, και αναγνωρίζοντας το πολιτιστικό τέλμα στο οποίο έχει 
περιέλθει η κοινότητα μας, ξεκίνησαν μια νέα προσπάθεια για 
επαναδραστηριοποίηση του. Η σκέψη προχώρησε, και εγινε πράξη. Με 
μοναδικό στόχο να ενταχθούν σ' αυτόν όλοι όσοι πραγματικά 

ενδιαφέρονται για την ανάπτυξη και το περιβάλλον, την παιδεία και την 
μόρφωση, αλλά και για όλα τα άλλα που σημαίνουν πολιτισμό. Με 
προσωρινή επιτροπή και πρόεδρο τον Μάριο Νεοκλέους ξεκίνησε η 
προσπάθεια, και καλούνται όλοι να στηρίξουν την κίνηση αυτή. Μακριά 
απο κόμματα και με μοναδικό στόχο τον πολιτισμό, καλούνται όλοι οπως 
εγγραφούν στο σύλλογο αυτό. 

Ανδρέας Ευσταθίου Χριστοδούλου, και Επαρχιακή Συνδιάσκεψη 
Ε.ΚΥ.ΣΥ Πάφου. 
Πραγματοποιήθηκε την 
Περασμένη Τετάρτη με μεγάλη 
επιτυχία, η Επαρχιακή 
Συνδιάσκεψη της Ένωσης 
Κυπρίων Συνταξιούχων στην 
Επαρχία μας. Στην 
Συνδιάσκεψη παρευρέθηκαν και 
μίλησαν στην παρουσία 
δεκάδων στελεχών και 
εκπροσώπων των Τοπικών 
Επιτροπών της Ε.ΚΥ.ΣΥ, ο 
Γενικός Γραμματέας της 
Ε.ΚΥ.ΣΥ Κώστας Σκαρπάρης, ο 
Κοινοβουλευτικός εκπρόσωπος 
του ΑΚΕΛ Αριστερά Νέες 
Δυνάμεις Νίκος Κατσουρίδης και 
ο Βουλευτής του ΑΚΕΛ Πάφου 
Ανδρέας Φακοντής . Το άνοιγμα 
στην μεγάλη συγκέντρωση των 

συνταξιούχων έκανε ο ομοχώριος μας, Επαρχιακός Γραμματέας της 
Ένωσης Κυπρίων Συνταξιούχων, Ανδρέας Ευσταθιου Χριστοδούλου. 
Όπως χαρακτηριστικά ανέφερε ο κ. Χριστοδούλου, στόχος της Ε.ΚΥ.ΣΥ 
είναι η δημιουργία συνθηκών ευημερίας για όλους του συνταξιούχους, η 
διατήρηση των κατακτήσεων αλλά και συνάμα η προσπάθεια επέκτασης 
τους. « Στόχος της Κυβέρνησης του Δημήτρη Χριστόφια είναι η 
αποκατάσταση και επέκταση των δικαιωμάτων των συνταξιούχων. Τόσο 
ο Πρόεδρος της  Δημοκρατίας όσο και οι Υπουργοί της Κυβέρνησης, 
αντιμετωπίζουν τα αιτήματα μας με μεγάλη ευαισθησία». Επίσης 
συζητήθηκαν τα προβλήματα των Κυπρίων Συνταξιούχων και τέθηκαν οι 
άμεσες προτεραιότητες για επίλυση τους. Θα πρέπει να αναφερθεί ότι 
στην Επαρχία μας πραγματοποιείτε πολύ καλή οργανωτική δουλειά και 
αυτό οφείλετε στον συγχωριανό μας Ανδρέα, ο οποίος εργάζεται άοκνα 
για το καλό αυτής της ευπαθούς ομάδας . Η εφημερίδα μας εκφράζει 
θερμά συγχαρητήρια, γιατί ακόμη ένας συγχωριανός μας διακρίνεται για 
τις φιλοπρόοδες προσπάθειες του , μπροστάρης μεγάλων κοινωνικών 
αγώνων για τα δίκαια ανθρώπων που το έχουν πραγματικά ανάγκη. 
Αποδεικνύετε η λαϊκή ρήση ότι “το μήλο πέφτει κάτω από την μηλιά” 
αφού και ο αείμνηστος Μάστρε Στάθιος ήταν πρωτοπόρος 
συνδικαλιστής και ακούραστος σκαπάνης του ΑΚΕΛ και του Λαϊκού 
Κινήματος, και ο οποίος  αφιέρωσε την ζωή του βοηθώντας τους 
συγχωριανούς του, συμμετέχοντας σε όλους τους κοινωνικούς και 
εθνικούς αγώνες του λαού μας. 

Διαφημιστικές πινακίδες. Τον τελευταίο καιρό εχουν τοποθετηθεί 
τεράστιες πινακίδες παρά τον παραλιακό δρόμο της Χλωρακας, και 
εξακολουθούν να τοποθετούνται και να πληθαίνουν, και να έχει 
καταντήσει ο δρόμος ένα μεγάλο διαφημιστικό πάζλ. Την επικινδυνότητα 
αυτών των διαφημιστικών πινακίδων στους δρόμους και την ανάγκη 
άμεσης απομάκρυνσης τους καταγγέλλουν οδηγοί, διότι απαγορεύεται 
στον ευρύτερο χώρο των δρόμων η τοποθέτηση οποιασδήποτε 
επιγραφής ή εγκαταστάσεως που θα μπορούσε να προκαλέσει σύγχυση 
με τις δημόσιες πινακίδες κυκλοφορίας, να θαμπώσει τους οδηγούς ή να 
αποσπάσει την προσοχή τους. Βάσει αυτού, οι αρχές υποχρεούνται να 
αφαιρούν ή να απομακρύνουν οποιεσδήποτε διαφημιστικές πινακίδες, 
ιδιαίτερα μεγάλων διαστάσεων, από δρόμους ή πεζοδρόμια. Αυτό 
προβλέπει και ο Κώδικας Οδικής Κυκλοφορίας, σύμφωνα με την οποία 
όλες οι παράνομες πινακίδες πρέπει να απομακρυνθούν. Διότι, τα 
συμφέροντα πίσω από αυτές καταστρατηγούν το νόμο εκμεταλλευόμενοι 
την αδιαφορία των αρχών για τους συμπολίτες μας, που είτε χάνουν τη 
ζωή τους είτε τραυματίζονται σοβαρά εξ αιτίας τους. Πρέπει το κοινοτικό 
συμβούλιο να μας εξηγήσει γιατί επέτρεψε αυτήν την παρανομία, και αν 
δεν εγινε αυτό, γιατί κλείνει τα μάτια σε αυτό το γεγονός. 

Μεγαλη επιτυχία είχε το opening της ταβέρνας του Γιαννάκη Φακοντη 
που άνοιξε και συνεχίζει να λειτουργεί. Με μια πληθώρα φαγητών να 
ψήνονται μόνο στα κάρβουνα, με το καλό σέρβις και τις χαμηλές τιμές, 
αλλά κυρίως με το φιλικό περιβάλλον, κατάφερε να εμπεδωθεί και να 
κυριαρχήσει στη σκέψη όλων σαν ο ιδανικός τόπος για καλό φαγητό. Ο 
ιδιοκτήτης καλεί όλους να τον τιμήσουν με την επίσκεψη τους, και αυτός 
υπόσχεται να τους τιμήσει το ίδιο με άψογη περιποίηση και πολλη 
φιλοξενία. 
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Εθνικό 
μνημόσυνο 
πεσόντων 
Αντιστασια 
κών 5/7/2009. 
Τελέστηκε  στον 
Ιερό Ναό 
Παναγίας 
Χρυσοαι 
ματούσης, στη 
Χλώρακα το 
μνημόσυνο των 
πεσόντων 
κατοίκων της 
κοινότητας κατά 
το 

πραξικόπημα. Επιμνημόσυνο λόγο εκφώνησε η Υπουργός Εργασίας και 
Κοινωνικών ασφαλίσεων κα Σωτηρούλα Χαραλάμπους. 
Η κα Υπουργός ανέφερε στην ομιλία της ότι τριανταπέντε χρόνια μετά το 
μαύρο καλοκαίρι του ΄74 οι μνήμες του πραξικοπήματος παραμένουν 
ζωντανές και θα παραμένουν ζωντανές όσο η κατοχή και η διαίρεση 
επικρατούν στο νησί μας.  
Στο κάλεσμα για προάσπιση της δημοκρατίας ο λαός της Πάφου, είπε η 
κα Υπουργός, έδωσε μαζικά το «παρών» του. Πρώτοι των πρώτων ο 
Ανδρέας Έλληνας, ο Θεόδωρος Πέτρου, ο Χαράλαμπος Κυρίλλου και ο 
Δημήτρης Ζηνιέρης, οι οποίοι οργανώθηκαν χωρίς δεύτερες σκέψεις και 
συντάχθηκαν με τις νόμιμες δυνάμεις του κράτους, ενάντια σε αυτούς 
που εργάζονταν για την κατάλυση της δημοκρατίας και οι οποίοι 
δολοφονήθηκαν από πραξικοπηματικά στοιχεία καταλαμβάνοντας 
επάξια θέση στο πάνθεο των αγωνιστών της κυπριακής Ιστορίας.  
Η κα Υπουργός αναφέρθηκε επίσης και στον Λεωνίδα Θεοχάρους, που 
με γενναιότητα και αυτοθυσία ανταποκρίθηκε στο κάλεσμα της πατρίδας 
κατά το προδοτικό πραξικόπημα του ΄74 και του οποίου τα ίχνη χάθηκαν 
στη περιοχή της Μιας Μηλιάς και έκτοτε αγνοείται. Καταδικάζουμε, 
πρόσθεσε η Υπουργός Εργασίας, με όλη τη δύναμη της ψυχής μας το 
φασιστικό πραξικόπημα της χούντας και της ΕΟΚΑ Β΄ και υψώνουμε 
φωνή καταδίκης της κατοχής της γης μας από τα τουρκικά 
στρατεύματα.Και τελειωνοντας τονισε οτι: Με την ευχή πως σύντομα θα 
πετύχουμε τη δικαίωση των αγώνων του λαού μας, αποτίνουμε τον 
οφειλόμενο φόρο τιμής στους πεσόντες του πραξικοπήματος της 
κοινότητας της Χλώρακας και συμμεριζόμαστε τον πόνο και την αγωνία 
των συγγενών των αγνοουμένων μας και τους διαβεβαιώνουμε ότι θα 
επιμείνουμε στη διακρίβωση της τύχης και του τελευταίου αγνοουμένου 
της κυπριακής τραγωδίας. Μετά το τρισάγιο το Κοινοτικό Συμβούλιο 
δεξιώθηκε όλο τον κόσμο στην αίθουσα της εκκλησίας με διάφορα 
αλμυρά και χυμούς, και ακολούθως παρέθεσε γεύμα προς τιμήν της 
υπουργού στο εστιατόριο FAMACOUSTA, στο οποίον κατά την 
διάρκειαν αυτού, ο προεδρος της τοπικής της ΕΔΕΚ Μόδεστος 
Δημητρίου, επέδωσε σε αυτήν επιστολή υπόμνημα εκ μέρους των 
χαμηλοσυνταξιούχων Χλωρακας, με αίτημα τους για αύξηση της 
σύνταξης των η οποία είναι τόσο χαμηλή , οσο για να φυτοζωούν, οπως 
ανεφέραιτω χαρακτηριστικά στην επιστολή. 

Γκέτο Σύριων και καβγάδες. Σοβαρό επεισόδιο μεταξύ Κύπριων και 
Σύριων σημειώθηκε την νύχτα της Κυριακής. Συγκεκριμένα, τρεις 
χωριανοί μας ενώ έτρωγαν και έπιναν σε καφενείο παρά την μεγάλη 
πλατεία, συνεπλάκησαν με ομάδα Σύριων που περνούσε απο τον 
δρόμο. Ο όλος καβγάς ξεκίνησε μετά απο φραστικές αντιπαραθέσεις. Οι 
χωριανοί μας λίγο μεθυσμένοι, βλέποντας τους Σύριους να περνούν, 
τους έπιασε το παράπονο γιατί να έχει γεμίσει η Χλωρακα τέτοιους, και 
να παίρνουν όλες τις δουλειές με μεροκάματα πείνας, και αυτοί να 
μένουν άνεργοι. Ξεκίνησε ένας μεγάλος καβγάς, έπεσε ξύλο με 
μπουνιές, καρέκλες, σίδερα, ακόμα τραβήχτηκαν και μαχαίρια. Ο καυγάς 
μεταφέρθηκε στον δρόμο και συνεχίστηκε μέχρι την Γρίβα Διγενή, αφου 
οι χωριανοί μας κυνήγησαν τους αλλοδαπούς. Έπεφτε άγριο ξύλο, οι 
αλλοδαποί ήσαν πιο πολλοι, αλλά οι δικοί μας δεν έλεγαν να 
σταματήσουν. Σταμάτησε μόνον όταν μετά απο πολλή ώρα κατέφθασε η 
αστυνομία, η οποία συνέλαβε αρκετούς και τους μετέφερε για ανάκριση. 
Τελικός απολογισμός ήταν όλοι οι εμπλεκόμενοι να εχουν τραυματιστεί 
σοβαρά, και ένας χωριανός μας κινδύνευσε να χάσει τη ζωή του αφου 
δέχτηκε επανωτά χτυπήματα στο κεφάλι με σιδερένιο λοστό. Η γείτονες 
όλου του δρόμου βγήκαν απο τα σπίτια τους και παρακολουθούσαν 
έντρομοι τον μεγάλο καβγά. Δεν πίστευαν στα μάτια τους και σ αυτά που 
έβλεπαν. Υπήρχε τόση αγριότητα και τόσο μίσος, που άναυδοι και 
ανήμποροι να επέμβουν νόμιζαν ότι έβλεπαν σινεμά... Κάτι πρέπει να 
γίνει. Πρέπει οι προεστοί και ιθύνοντες της κοινότητας να βρουν τρόπους 
απάμβλησης του προβλήματος. Διότι, πράγματι γέμισε η Χλωρακα 
Σύριους, εχουν φτιάξει Γκέτο, και συμπεριφέρονται οπως οι συμμορίες. 
Σιγά αλλά σταθερά ακολουθούμε τα αχνάρια της Αθηνας όπου οι 

Αλβανοί εχουν ξεπεράσει τους Αθηναίους και εχουν φτιάξει κράτος εν 
κράτη. Πρέπει να καταλάβουμε όλοι ότι υπάρχει κίνδυνος. Γίνονται 
πολλές κλοπές, πολλά δυστυχήματα, πολλοι καυγάδες. Το λάθος κατά 
την γνώμη μας έγγυται στο γεγονός ότι οι κάτοχοι διαμερισμάτων εχουν 
χάσει τους καλούς ενοικιαστές. Λογω του μέτρου με το μεγάλο ποσό 
ντεποζίτου για την υδροδότηση απο το συμβούλιο, όλοι οι Ευρωπαίοι και 
καλοί ενοικιαστές εχουν μετακινηθεί στην Πάφο όπου δεν υπάρχει αυτό 
το χαράτσι, με αποτελεσμα στη Χλωρακα να εχουν μείνει μόνο όλοι οι 
παράνομοι και λαθρομετανάστες Παλαιστίνιοι και Σύριοι. Και αφου οι 
ενοικιαζοντες είναι αναγκασμένοι να πληρώνουν τις δόσεις τους, έτσι και 
αναγκάζονται να ενοικιάζουν σε οποιον λάχει. Έτσι δυστυχώς εχουν 
γεμίσει σχεδόν όλα τα διαμερίσματα με παράνομους ενοικιαστές. Πρέπει 
όλοι να προσπαθούν να μην ενοικιαζουν σε τέτοιους. Πρέπει το 
κοινοτικό συμβούλιο να άρει τον θεσμό του υψηλού ντεπόζιτου. Πρέπει 
να βρεθούν τρόποι να λύσουμε αυτό το πρόβλημα. Πρέπει...  πριν να 
είναι αργά. 
 

Εν συντομία η ιστορία 
της Κύπρου και η 
Χλωρακα. Η Κύπρος, από 
αρχαιοτάτων χρόνων 
κατοικήθηκε από Έλληνες, 
οι Μυκηναίοι έμποροι 
έφθασαν και εγκαταστάθη 
καν στο νησί λόγω του 
χαλκού γύρω στο 1.200 
π.Χ. Κατά τη μακραίωνη 
ιστορία κατακτήθηκε απο 
τους Φοίνικες, Ασσυριους, 
Αιγύπτιους, Πέρσες, 

Πτολεμαίους, Ρωμαίους, Βυζαντινους, Φράγκους, Ενετούς. Το 1571 
μέχρι το 1878 οι Τούρκοι, οπότε την παραδίδουν στους Άγγλους επί 
μισθωσι.Οι Άγγλοι χρησιμοποίησαν την Κύπρο ως βάση για να ελέγχουν 
την Μεση Ανατολή. Αν και καταπίεσαν πολύ τους Κύπριους, αυτοί με 
στήριγμα την Εθναρχουσα εκκλησία, έμειναν πιστοί στον Ελληνισμό και 
στη Χριστιανοσύνη, και με οδηγούς αυτους, ετοίμασαν τον ξεσηκωμό 
τους ενάντια στους κατακτητες. Στις 17 Οκτωβρίου 1931 ο Μητροπολίτης 
Κιτίου Νικόδημος Μυλωνάς μαζί με άλλους εννιά Ελληνοκύπριους 
Βουλευτές παραιτούνται από το Νομοθετικό Συμβούλιο και με διάγγελμά 
του κήρυξε την Ένωση με την Ελλάδα και παρότρυνε όλους τους 
Ελληνοκύπριους σε ανυπακοή στις αγγλικές αρχές. Στις 21 Οκτωβρίου, 
ο επαναστατημένος λαός κατευθύνθηκε προς το τότε Κυβερνείο και 
σημερινό Προεδρικό Μέγαρο, και το έκαψε. Έγιναν ταραχές και σε άλλες 
περιοχές της Κύπρου. Σκοτώθηκαν 16, και συνελήφθηκαν και 
καταδικάστηκαν χιλιάδες. Ακολούθησε σκληρή και απάνθρωπη 
διακυβέρνηση τους Αγγλους. Το 1940 ξεκίνησε ο δεύτερος παγκόσμιος 
πόλεμος και οι Κύπριοι έλαβαν μαζικά μέρος σε αυτόν, αφου οι Άγγλοι 
τους υπεσχέθησαν Ελευθερία, αλλά  μετά τον πόλεμο οι Άγγλοι 
ηρνήθησαν. Το 1946 Κυπριακή Αντιπροσωπεία μετέβη στο Λονδίνο και 
ζήτησε την τήρηση των υποσχέσεων, αλλά και πάλιν ματαιως. Το 1950 
γίνεται δημοψήφισμα για Ένωση με την Ελλάδα, και ποσοστό 975 
ψηφίζει υπέρ, κάτι το οποίο οι Άγγλοι και πάλιν αγνόησαν. Το 1954 
γίνονται προσφυγές στον ΟΗΕ απο την Ελλάδα για αυτοδιάθεση του 
νησιού, αλλά χωρίς αποτελεσμα. Έτσι, με πάσα μυστικότητα γίνεται στην 
Ελλάδα ο σχεδιασμός και η προετοιμασία της έναρξης του ένοπλου 
αγώνα. Από το 1950 μέχρι το 1954 ο  Γρίβας είχε μυστικές και 
παρασκηνιακές διαβουλεύσεις με στρατιωτικούς και άλλους παράγοντες 
ενώ ταυτόχρονα μάζευε οπλισμό για την προετοιμασία ένοπλου αγώνα.  

Στις 10 Νοεμβρίου 1954 το βράδυ, ο Γεώργιος Γρίβας αποβιβάζεται 
στη Χλώρακα από το καΐκι Άγιος Γεώργιος και αρχίζει τη 
στρατολόγηση και μύηση νεαρών κυρίως ατόμων, στην οργάνωση 
και την ετοιμασία των σχεδίων δράσης. Την 1η Απριλίου 
κυκλοφόρησε η πρώτη προκήρυξη της ΕΟΚΑ, και ταυτόχρονα έγιναν  οι 
πρώτες καταδρομικές ενέργειες της οργάνωσης κυρίως με εκρήξεις 
βομβών. Ο αγώνας  πέτυχε, και με τη λήξη του  και την υπογραφή των 
συμφωνιών της Ζυρίχης-Λονδίνου από τους πρωθυπουργούς Ελλάδας 
και Τουρκίας, Κωνσταντίνο Καραμανλή και Ατνάν Μεντερές και την 
επικύρωσή τους από το Μακάριο Γ΄ και το Φαζίλ Κουτσιούκ, στις 16 
Αυγούστου 1960 ετέθη σε εφαρμογή η συνθήκη εγκαθίδρυσης. 

Ιατρικά θέματα. Πληροφορούμε το αναγνωστικό μας κοινό ότι ο καλός 
χωριανός μας Ανδρέας Κώστας- Κα’ι’ρίνος, ο οποίος είχε μεγάλο 
δυστύχημα με το αυτοκίνητο που οδηγούσε τον περασμένο μήνα και είχε 
κινδυνεύσει η ζωή του, τώρα έχει αναρρώσει και σχεδόν, είναι καλά. 
Ξεπέρασε τον κίνδυνο με την δυνατή του κράση, και αφου έτυχε 
πολυήμερης νοσηλείας στο νοσοκομείο, εξήλθεν από αυτό, και συνεχίζει 
την οικουρία του στην οικία του.  
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Σχολιον. Η κοινότητα, τόσο οι κάτοικοι οσο και το κοινοτικό 
συμβούλιο,ενώ θα μπορούσε να έχει πιο πολλά έσοδα από τον 
τουρισμό,  εντούτοις λειτουργεί βασικά μόνο με τους κατοίκους της και με 
ορισμένους τουρίστες που έρχονται στο χωριό από τα παραλιακά 
τουριστικά καταλύματα και ξενοδοχεία στα οποία φιλοξενούνται. Οι ξένοι 
αυτοί είναι λίγοι και είναι λίγες και οι ώρες που έρχονται εντος του 
χωρίου, γιατί δεν υπάρχει συγκοινωνία, ούτε φωτισμός και πεζοδρόμια 
στους δρόμους που οδηγούν απο την παραλία προς την κοινότητα. Και 
επειδή υπάρχει ταχτική συγκοινωνία με την Κάτω Πάφο, όλοι οι 
τουρίστες -που είναι πάρα πολλοι-, επισκέπτονται την Πάφο, και 
αφήνουν εκεί όλα τα λεφτά τους. Επισης στην κοινοτητα δεν υπάρχουν 
πάρκα, η κεντρική πλατεία δεν έχει τίποτα να προσφέρει στον τουρίστα, 
και τα κέντρα αναψυχής δεν συνάδουν στο να ελκύσουν τους ξένους. 
Δεν υπάρχει οργανωμένη κατάσταση που να μελετά και να σχεδιάζει 
τρόπους  για τον σκοπό αυτό. Οι κυβερνώντες της κοινότητας δεν έχουν 
λάβει σοβαρά υπ όψιν τη δύναμη που έχει ο τουρισμός σε επίπεδο 
εσόδων.  Τι πρέπει να γίνει για την ανάπτυξη; Δυστυχώς δεν υπάρχει 
ούτε αειφόρος ανάπτυξη, ούτε προστασία περιβάλλοντος, και ούτε 
έγιναν αρκετές κινήσεις για αυτά. Για να ερθουν έσοδα πρέπει να έρθει 
πιο πολύς κόσμος στην κοινότητα ουτως ώστε να εισρεύσουν πιο πολλά 
χρήματα. Για να έρθει πιο πολυς κόσμος χρειαζονται εργα. Χρειαζεται 
 να υπάρχει αρκετό  νερό το οποίο να αρκεί για όλους, κάτι που 
δυστυχώς αυτό που υπάρχει δεν αρκεί ούτε και για τους  λιγοστούς 
κατοίκους που διαβιούν στο χωριό. Επίσης πρέπει να υπάρξει η 
κατάλληλη υποδομή. Π.χ. να υπάρχει συνεχής και φθηνή συγκοινωνία 
με τα ξενοδοχεία, με την πόλη της Πάφου, τη γυρω περιοχή, το 
αεροδρόμιο, καθώς και με τις άλλες πόλεις. Να υπάρχει αστυνόμευση 
και ασφάλεια. Πρέπει να  σεβόμαστε το περιβάλλον, και να υπάρχει τάξη 
και νόμος. Διότι ο κάθε  πολίτης και επιχειρηματίας θα κοιτάξει να 
εκμεταλλευτεί μέγιστα την αταξία, την αναρχία και την ανομία, αφου 
στόχος όλων αυτών είναι μόνο το κέρδος. Πρέπει οι αρχές της 
κοινότητας να μπορούν να ελέγχουν ουτως ώστε να μην υπάρχει αυτή η 
ασυδοσία. Αυτό για να το καταφέρνουν, πρέπει πρώτα αυτοί να 
εφαρμόζουν τον νόμο, ουτως ώστε πρώτα να τους σέβονται και μετά να 
τους υπακούνε, κάτι που δυστυχώς δεν συμβαίνει στη κοινότητα μας. 
Πρώτοι και καλύτεροι στην μη εφαρμογή αυτού του νόμου, είναι οι ιδιοι. 
Διότι να ξέρουν, για να υπάρχει πρόοδος και έννομη τάξη, πρέπει 
πρώτιστα να υπάρχει απόλυτος συνεργασία μεταξύ κατοίκων και 
κοινοτικών αρχόντων. Αν αυτό επιτευχθεί και υπάρξει συλλογικότητα, τα 
πιο πολλά εμπόδια θα ξεπεραστούν και σίγουρα η κοινότητα θα 
προοδεύσει και θα αναπτυχτεί με πιο γοργούς ρυθμούς. 
 
Έκλεισε κατάστημα. Τελικά το κατάστημα  πώλησης γεωργικών  
φαρμάκων της ΣΠΕ, έκλεισε. Οι λόγοι που αναφέρονται απο τους 
επιτρόπους, είναι λέγουν καθαρά οικονομικοί, δηλαδή ητο μια 
ζημιογόνος επιχείρηση. Η ομοχώριος μας υπάλληλος που απασχολείτο 
στην εργασία αυτή αποζημιώθηκε πλήρως, και έτσι δεν έχει το όποιο 
παράπονο, και δηλώνει ευχαριστημένη. Ταυτόχρονα μαθαίνουμε και 
πληροφορούμε το κοινό να μην ανησυχεί απο που θα ψωνίζει  γεωργικά 
φάρμακα, διότι η εν λόγω χωριανή μας ανοίγει δικό της κατάστημα που 
θα ασχολείται με το ίδιο ακριβώς αντικείμενο, και το οποίον κατάστημα 
θα ευρίσκεται επί της λεωφόρου Μακαρίου, έναντι του γηροκομείου. 
Καλούνται όλοι οπως την υποστηρίξουν. 

 
Ο Δημήτρης Ζηνιέρης δολοφονήθηκε από τους 
πραξικοπηματίες και παρέμενε μέχρι πρόσφατα 
θαμμένος στο κοιμητήριο του Αγίου Νικολάου στην 
πόλη της Λεμεσού, χωρίς να είναι κανείς απόλυτα 
σίγουρος απο τους συγγενείς του για τον αν το 
καντήλι που άναβαν, ήταν όντως πάνω από το 
μνήμα που ήταν θαμμένος. Τριάντα πέντε χρόνια 
μετά, οι τραγικές πτυχές της σύγχρονης ιστορίας 
του τόπου ξεθάβονται. 

 Στις 15 Ιουλίου 1974 εγινε το πραξικόπημα. Με το άκουσμα της είδησης, 
ομάδες  πολιτών οργανώθηκαν στην Πάφο. Μπήκαν μέσα σε λεωφορεία 
και ξεκίνησαν για τη Λευκωσία να αντισταθούν στους πραξικοπηματίες. 
Ανάμεσά τους και ο 37χρονος τότε Δημήτρης Ζηνιέρης. Στη διαδρομή 
προς Λευκωσία στην περιοχή του χωριού Κολόσσι, τους έστησαν 
ενέδρα οι πραξικοπηματίες. Ο Δημήτρης Ζηνιέρης και άλλοι τρεις 
έπεσαν νεκροί.  
.Η οικογένεια του έμαθε την επομένη μέρα τα κακά μαντάτα, και 
αργότερα απο μια πρώην γειτόνισσα τους που είχε παντρευτεί και 
κατοικούσε στη Λεμεσό δίπλα στο κοιμητήριο του Αγίου Νικολάου, ότι 
είδε να ξεφορτώνουν το πτώμα του Δημήτρη απο ένα φορτηγό της 
Αστυνομίας και να τον θάβουν εκεί. Είπε ότι τον είδε, τον αναγνώρισε. 
Έκτοτε, έμενε εκεί μέχρι και πριν δυο μήνες όπου εγινε η εκταφή και 
ακολούθως η ταυτοποίηση. Την Τρίτη 14 Ιουλίου στο χωριό του στη 
Χλώρακα όπου εγινε η κηδεία, γράφτηκε ο επίλογος μιας ακόμα 
τραγικής ιστορίας τούτου του τόπου. Ήταν μια τελετή κηδείας με 

απόδοση τιμών που αρμόζουν σε ήρωα, και σε αυτήν παρευρέθη και 
μίλησε ο Βάσος λυσσαριδης, καθώς  και ο υπουργός Άμυνας κ. 
Παπακώστας. Την όλη τελετή οργάνωσε και τέλεσε το επιτελείο της 
Εθνικής φρουράς, και απόσπασμα της στρατιωτικής φιλαρμονικής 
παιάνιζε  πένθιμα διαβατήρια, ενώ άλλο απόσπασμα έριξε 
πυροβολισμούς κατά την ωρα της ταφής. Ο κόσμος που συγκεντρώθηκε 
παρακολούθησε συγκινημένος, και όλοι οι χωριανοί ενθυμήθησαν τον 
νεκρό την εποχή που ζούσε, και όλοι έλεγαν για την καλοσύνη που τον 
διέκρινε. 
 
Το ιστορικό ενός σκοτωμού. Με την έναρξη του πραξικοπήματος την 
εποχή εκείνη, τον Μακάριο κατά την εις Πάφο διαφυγή του, συνόδευσαν 
τέσσερις αστυνομικοί του Εφεδρικού, μεταξύ αυτών και ο Παμπος Φ. 
Κυρίλλου. Αφου ο Μακάριος εγκαταστάθηκε με ασφάλεια στο μοναστήρι 
του Κύκκου, αυτοί εκίνησαν προς την Λεμεσό για να συνεχίσουν την 
αντίσταση κατά των πραξικοπηματιών. Για να αποφύγουν τα μπλόκα και 
τις ενέδρες, αλλά και να ξεκουραστούν, απέφυγαν τον κύριο δρόμο, και 
προσπάθησαν να περάσουν μέσω Ακρωτηρίου. Ταλαιπωρημένοι και 
κουρασμένοι οπως ήσαν, οι τρεις κατέλυσαν σε οικία συγγενικού 
προσώπου του τέταρτου (ο οποίος δεν έμεινε μαζί τους, αλλά πήγε στη 
Λεμεσό για επείγουσες δουλειές που είχε), για να ξεκουραστούν. Η 
νοικοκυρά του σπιτιού τους κέρασε καφέ, και τους φίλεψε με ψωμί και 
χαλούμι. Ήταν όμως το τελευταίο τους γεύμα, διότι σε ελάχιστη ωρα και 
μετά από προδοσία, κατέφθασαν οι Χουντικοί, οι οποίοι αμέσως και 
συνέλαβαν τους τρεις αστυνομικούς. Τους μετέφεραν, τους βασάνισαν, 
και τους σκότωσαν. Απο πληροφορίες που κατάφερε να μαζέψει 
αργότερα ο πατέρας του Παμπου, μαθαίνουμε ότι τον βασάνισαν οικτρά, 
και τον πυροβόλησαν στην κοιλιά και στα πόδια, και ακολούθως τον 
εκτέλεσαν πυροβολώντας τον στο μάτι. Έμαθε ακόμη ότι τον έθαψαν 
στο νεκροταφείου του Αγίου Νικόλαου. Περί αυτού μαρτυρία είχε απο 
τον ιερέα που τον έθαψε, και ο οποίος τον ανεγνώρισε απο φωτογραφία. 
Πέρασαν 35 χρόνια, και όλη η οικογένεια του σήμερα, απεφασισε να 
προχωρήσει για ταυτοποίηση των οστών του, και να μεταφερθούν αυτά 
στο κοιμητήριο της κοινότητας μας, ουτως ώστε να μπορεί επιτέλους η 
χαροκαμένη μάνα να ανάβει ένα κερί στον τάφο του γιου της. Έτσι 
ξεκίνησαν την όλη διαδικασία για την εκταφή, την ταυτοποίηση, και την 
μεταφορά, διαδικασία η οποία αναμένεται να διαρκέσει περιπου δυο 
μήνες. 

Αγιασμός.  
Χώρος πλήρες 
ανακαινισμένος είναι απο τις 
11/7/2009 το γραφείο 
στοιχημάτων του Άνδρου 
Κυπριανού. Σε ένα ήσυχο 
περιβάλλον με όλες τις 
ανέσεις και με χρώματα 
όμορφα στους τοίχους μαζί 
με τις μπόλικες τηλεοράσεις  
που εξηγούν στον καθένα 
όλα τα είδη στοιχημάτων, και 
με ένα έξτρα καινούργιο 

χώρο για τις ιπποδρομιες, το περασμένο Σάββατο εγινε αγιασμός  για 
καλή τύχη όλων των πελατών. Σε ένα δροσερό κλιματιζόμενο χώρο στον 
οποίο προσκληθήκαμε για την τέλεση του Αγιασμού, και αφου μας 
προσφέρθηκε μυρωδάτος καφές, ζητήθηκε απο την εφημερίδα μας 
οπως συμβάλουμε και εμείς στην ενημέρωση του κοινού για όλα τα του 
ΑΚΡΙΤΑ σε συνεργασία με τον ιδιοκτήτη του γραφείου στοιχημάτων 
ΟΠΑΠ GLORY Άνδρο Κυπριανού ο oποίος και θα είναι και ο κύριος 
χορηγός. Έτσι απο την επόμενη μας έκδοση θα αφιερώνουμε κάθε φορά 
ειδική στήλη για τον ΑΚΡΙΤΑ. Θα προσπαθήσουμε για καλή συνεργασία, 
ώστε να αφήσουμε όλους τους αναγνώστες καλά ενημερωμένους και 
ευχαριστημένους. 
 
Στις4/7/2009 τελέσθηκε μνημοσυνο των των πεσόντων του 398 
Τάγματος Πεζικού στην Εκκλησία Αγίου Νεκταρίου στην Ποταμιά. Οι 
πεσόντες, των οποίων τιμήθηκε η θυσία, είναι ο λοχίας Σταυράκης 
Σταύρου από τη Λευκωσία, ο δεκανέας Μιχαήλ Καραμανλή από την 
Αμμόχωστο, οι στρατιώτες Χριστόδουλος Πολυδώρου από τη 
Χλώρακα, Γεώργιος Κλεάνθους από τον Κάθηκα, Παύλος Ευλαμπίου 
Φλουρέντζου από την Αμμόχωστο, Ανδρέας Αντωνίου από τη Λευκωσία 
και Ιάκωβος Παφίτης από τη Λευκωσία. 
 
Ενδιαφέρει γεωργούς. Ο Άγγελος Χατζηθεορής έχει αναλάβει 
καθήκοντα Επαρχιακού Γεωργικού Λειτουργού Πάφου. Στα πλαίσια των 
νέων του καθηκόντων -οπως αναφέρει ο ίδιος-, προσβλέπει οπως και 
στο παρελθόν στην στενή συνεργασία όλων των κατοίκων για την 
καλύτερη εξυπηρέτηση των γεωργών, αλλά και όλων των προβλημάτων 
που αντιμετωπίζει η κοινότητα της Χλώρακας, και άπτονται της 
αρμοδιότητας του Τμήματος Γεωργίας. 
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Επιτροπη προσφορων Κοινοτικου Συμβουλιου.  

Η Τοπική Αυτοδιοίκηση  χειρίζεται τα θέματα που εμπίπτουν στην 
αρμοδιότητα της, έχοντας στη διάθεση της πολύ περιορισμένους 
οικονομικούς πόρους που προέρχονται από φόρους που βασίζονται στις 
πρόνοιες του Περί Κοινοτήτων Νόμου, άσκηση επαγγέλματος, κυνών, 
υδατοπρομήθειας, πρόστιμα, δικαιώματα έκδοσης αδειών, τέλη 
αποκομιδής σκυβάλων καθώς και κρατικές χορηγίες που ιδίως για τα 
αναπτυξιακά έργα ανέρχονται σε πολλές περιπτώσεις σε ποσοστό 90%. 
Για κάθε κοινότητα  υπάρχει ένα Συμβούλιο το οποίο είναι αρμόδιο για τη 
διοίκηση όλων των τοπικών υποθέσεων της Κοινότητας. Η παροχή 
υπηρεσιών, μέσα στα πλαίσια του θεσμού της Τοπικής Αυτοδιοίκησης, 
με οποιαδήποτε νομοθεσία και αν εφαρμόζεται, είναι μια πολυσύνθετη 
διαδικασία που προϋποθέτει κυρίως την ειλικρινή και ουσιαστική και με 
θετικό τρόπο συμμετοχή των ανθρώπων που διαβιούν σε μια περιοχή. 
Τίποτε δεν μπορεί να γίνει και κανένα πρόγραμμα δεν μπορεί να 
υλοποιηθεί, χωρίς τη γόνιμη συνεργασία της Αρχής με τους κατοίκους 
και χωρίς την αλληλοκατανόηση. Στην κοινότητα της Χλωρακας 
παρατηρείται το φαινόμενο  για όλα τα μικρά ή μεγάλα γεγονότα που 
συμβαίνουν, για όλες τις  αποφάσεις που παίρνονται και για όλα τα έργα 
που εκτελούνται,  το κοινοτικό συμβούλιο να αφήνει τον κόσμο πλήρως 
ανημέρωτο. Ενώ υπάρχει απόφαση απο την ολομέλεια για οποιαδήποτε 
εργασία που ανατίθεται σε ιδιώτη και στοιχίζει άνω τον 150 λιρών να 
προκηρύσσονται προσφορές, αυτό δεν συμβαίνει πάντα. Αυτό συνέβηκε 
στις μέρες που πέρασαν σε τρεις περιπτώσεις. Κατ αρχάς ανατέθηκε ο 
καθαρισμός των αγριόχορτων χωρίς ανακήρυξη προσφοράς σε μη 
κάτοικο Χλωρακας, και όταν χωριανοί μας ενδιαφερόμενοι γι αυτήν την 
εργασία έκαναν παράπονο, και μετά απο υπόδειξη κοινοτικού 
συμβούλου προς τον γραμματέα του συμβουλίου, αυτός εδιόρθωσε την 
παρατυπία. Στη συνέχεία ανατέθηκαν τα έργα ευθυγράμμισης και 
ανάχωσης των δρόμων επί της οδού Γρίβα Διγενή και επί της οδού Χ" 
Φιλίππου σε ιδιώτη χωρίς προσφορές. Ακολούθως αντί να σκεφτούν 
γιατί κάποιοι κάνουν κακόβουλες ζημιές στα τροχοφόρα του κοινοτικού 
συμβουλίου και να βρουν τρόπο αποφυγής τέτοιων φαινομένων, 
αποφάσισαν να κτίσουν υπόστεγο (και αυτο παρανομα χωρις 
πολεοδομικες αδειες) για να τα βάζουν μέσα. Προκήρυξαν προσφορές 
και τις δημοσίευσαν σε άλλες εφημερίδας, εκτός της τοπικής (ενέργεια 
μη αρμόζουσα σε ένα κοινοτικό συμβούλιο κατά την γνώμη μας), με 
αποτελεσμα κανένας σχεδόν Χλωρακιωτης να μην το γνωρίζει, ούτως 
ώστε να  λάβει μέρος στις προσφορές. Έτσι με αυτό τον τρόπο η 
εργασία αυτή που ανέρχεται σε πολλές δεκάδες χιλιάδες ευρώ, εδώθηκε 
σε εταιρεία εκτός Χλωρακας. Τα ερωτήματα που γεννιούνται και ο 
κόσμος διερωτάται, είναι γιατί οι ως άνω χειρισμοί έγιναν 
τοιουτοτρόπως, ειδικά στην δύσκολο οικονομική κρίση που 
διερχόμαστε;  Μήπως θέλουν οι κάτοικοι να πληρώνουν φόρους, αλλά 
τις δουλειές να τις αναθέτουν σε ξένους; Μήπως δεν θέλουν να 
ενημερώνουν την τοπική εφημερίδα επί σκοπού, ή μήπως υπάρχουν 
άλλοι λόγοι και εχουν ιδιαίτερη προτίμηση στο πού να κατακυρώνονται 
οι προσφορές; Καλούνται τα μέλη της επιτροπής προσφορών να 
δώσουν απαντήσεις. Καλούνται επίσης όλοι οι κάτοικοι να παρατηρούν 
όλα τα ανεπίτρεπτα που συμβαίνουν, και να αντιδρούν. Διότι η μη 
αντίδραση είναι το μεγάλο κακό ελάττωμα του κάθε Χλωρακιώτη 
κάτοικου απο τα αρχαία χρόνια και μέχρι σήμερα, κάτι που πρέπει να 
προσέξουν όλοι. Διότι με τα ως άνω γραφόμενα, αλλά και επ ευκαιρία  
της ερχομένης συνεδριάσεως του κοινοτικού συμβουλίου όπου σε αυτήν 
θα παρθούν αποφάσεις για τις νέες φορολογίες αυτού του έτους,  
ταιριάζει ακριβώς  η ιστορία του Σουλτάνου και του Βεζίρη την οποία και 
σας παραθέτουμε ως παραβολή. Ο πρώτος είχε την συνήθεια να 
διατάζει τον δεύτερο, όποτε ο κόσμος διαμαρτυρόταν για την 
κακοδιαχείριση και για τις μεγάλες φορολογίες, να ανεβάζει τους φόρους. 
Ο κόσμος πλήρωνε, και κάθε φορά φώναζε και πιο λίγο, ώσπου 
σταμάτησε τελείως. Όταν πέρασε ο καιρός, ο Σουλτάνος ρώτησε τον 
Βεζίρη γιατί έπαυσε ο λαός να φωνάζει και να διαμαρτύρεται. Και η 
απάντηση ήταν, "Μα άρχοντα μου, όλοι εχουν αποτρελαθεί 
(αποβλακωθεί) τελείως απο τους πολλούς φόρους, και δεν αντιδρούν, 
και δεν ενδιαφέρονται, και δεν νοιάζονται καθόλου". Τότε ο Σουλτάνος 
διέταξε να σταματήσουν όλες οι φορολογίες, γιατί δεν ήθελε να είναι 
βασιλιάς τρελλών. Έτσι όλοι οι κάτοικοι γλύτωσαν τις ψηλές φορολογίες 
με αφορμή την πολλή βλακεία τους. (Η παραβολή εξηγείται με 
διαφόρους τρόπους, ανάλογα πως σκέπτεται ο καθένας). 

Έργα ανασκευής του πεζόδρομου παρά την περιοχή Πηλός απο το 
κοινοτικό συμβούλιο ξεκίνησαν το πρωί της Πέμπτης, και έως το 
απόγευμα είχε περατωθεί όλη η εργασία, που είχε αποτελεσμα ο 
πεζοδρόμος να είναι ασφαλής πλέον για όλους τους διαβάτες. Ως 
γνωστόν, σε ορισμένα σημεία είχε γίνει μεγαλη καθίζηση εδάφους, και ο 
πεζοδρόμος κατέστει πολύ επικίνδυνος αφου είχε δημιουργηθεί μεγάλος 
γκραιμμος. Τώρα είναι όλα καλά, και μπορούν όλοι να περιπατούν 
άφοβα και στο σκοτάδι, αφου δεν υπάρχει πλέον κίνδυνος. Το μόνο που 
μένει απο το κοινοτικό συμβούλιο, είναι να κατασκευάσει παράλληλα του 

πεζόδρομου και ποδηλατοδρόμο για προώθηση της ποδηλασίας, 
άθλημα που ωφελεί την υγεία, και δεν επιβαρύνει την ατμόσφαιρα. 
 

T&P MOTORS 
LTD, Pampos Tsokkas, Christofer 
Pearce. Archiepiskopou Makariou 
111Chloraka, tel. 99632169 

 

ΣΑΒΒΑΣ Γ. ΣΑΒΒΑΣ, 
υδραυλικος για ολες τις εργασιες. 
Αμεσος εξηπηρετηση.   τηλεφωνο 
99423319 

ΕΦΗΜΙΑ Α. ΠΑΠΑΖΩΣΙΜΑ: 
Πτυχιούχος Ελληνικής Φιλολογίας 
παραδίδει μαθήματα κατ οίκον σε 
μαθητές Δημοτικού, Γυμνασίου, 
Λυκείου. Ελληνικά, Αρχαία 
Ελληνικά,  Λατινικά, Ιστορια. Τηλ. 
99419462 

HI-TECH... Georgiou 
Charis, Manager Director, tel. 
99994900 (Για ολα τα δυσκολα 
στα computer) 

ΝΕΑ ΤΑΒΕΡΝΑ: 
Σουβλακια, σιεφταλια, γυρος..tel. 
26271133, 99632466 

ΧΡΙΣΤΙΝΑ, η 
ράφτρα. Επιδιορθώνονται παντός 
είδους ρούχα, ήτι: κοντέματα, 
στενέματα, αλλαγές φερμουάρ, 
κ.λ.π. Τηλ. 99548108 

 
 

ΠΩΛΕΙΤΑΙ ΤΑΞΙ Πληροφοιες,, 
Φιλιππος Λαουρης, τηλ, 99415481 
 
ΠΩΛΕΙΤΑΙ ΘΕΡΜΟΚΗΠΙΟ 
ΣΙΔΕΡΕΝΙΟ.Πλυροφοριες, Φιλιππος 

Λαουρης, τηλ. 99415481 
 
 

 

ARMANTE the 
book Shop in Chloraka 
 
 

 

 
 
Διάλειμμα για τσάι.  
Ολοι οι εργαζόμενοι στο κοινοτικό συμβούλιο  αισθάνονται 
ικανοποιημένοι γνωρίζοντας ότι η δουλειά που κάνουν εξυπηρετεί και 
βοηθάει  εστω και ολιγον τις ζωές όλων των κατοίκων της κοινοτητας, 
δηλωνει η Τασούλα Ταπακουδη. Ήταν μια μικρη επίσκεψη της 
εφημερίδας μας στο κοινοτικό συμβούλιο για κάλυψη γεγονότος, και 
επειδή όλο το προσωπικό μας εντυπωσίασε με την ευγένεια του, 
νιώσαμε την ανάγκη να κάνουμε αυτή την μικρη αναφορά για αυτους. 
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Άκυρη η απόφαση του Κοινοτικού Συμβουλίου Χλωρακας για 
επιβολή φόρου ενοικίου. Το ανώτατο δικαστήριο αποδέχτηκε 
προσφυγή του δικηγόρου κ. Ανδρέα Εύζωνα και ακύρωσε την απόφαση 
του κοινοτικού συμβουλίου Χλωρακας με την οποία επιβάλλει φόρο 
ενοικίου  ΛΚ30.00 για κάθε διαμέρισμα που ενοικιάζεται. Το ανώτατο 
συμφώνησε με την εισήγηση του κ. Εύζωνα ότι η επιβολή φόρου 
ενοικίου κατ αποκοπή δηλαδή ΛΚ30.00 για κάθε διαμέρισμα ανεξάρτητα 
του μεγέθους και ανεξάρτητα εάν είναι επιπλωμένο ή όχι, είναι αυθαίρετη 
και παράνομη. Το δικαστήριο έκρινε ότι η απόφαση είναι αποτελεσμα 
πλάνης του νόμου και μη δεόντως αιτιολογημένη και κατά συνέπεια 
άκυρη και χωρίς οποιοδήποτε αποτελεσμα. Περαιτέρω καταδίκασε το 
συμβούλιο στα έξοδα. 
Η απόφαση σύμφωνα με νομικούς κύκλους με τους οποίους ήρθε σε 
επαφή η εφημερίδα μας, είναι δεσμευτική για όλους, και για όλα τα 
κοινοτικά συμβούλια. Επίσης δε, από άλλες πληροφορίες που έχουμε, 
μαθαίνουμε ότι και άλλοι κάτοικοι  ιδιοκτήτες υποστατικών, 
πληροφορούμενοι την ως άνω απόφαση του δικαστηρίου, εχουν 
αναθέσει σε δικηγόρους όπως προβούν στα δέοντα προς επιστροφή 
των χρημάτων τους.    

Εποχή κυνηγίου. Επ ευκαιρία της λήξης των μαθημάτων της τελευταίας 
φετινής τάξης των υποψηφίων κυνηγών, και ως είθισθε, μια τελευταία 
ομιλία απηύθυνε προς όλους τους μαθητές, ο προεδρος της επαρχιακής 
επιτροπής της Κυπριακής ομοσπονδίας κυνηγίου και διατήρησης άγριας 
ζωής, κ. Παμπος Πιττοκοπιτης. Ως γνωστόν ο ομοχώριος μας προεδρος 
είναι και αντιπρόεδρος της ΚΟΚ ΔΑΣ Κύπρου, και μέλος της 
διαχειριστικής επιτροπής του ταμείου θήρας που σκοπό και στόχο έχει 
τη σωστή και αειφόρο διαχείριση του κυνηγίου και της άγριας ζωής της 
Κύπρου. Σπουδασμένος στο ίδιο το αντικείμενο αφου είναι απόφοιτος 
του πανεπιστημίου Θεσσαλονίκης στον κλάδο Δασολογίας και 
διαχείρισης φυσικού περιβάλλοντος, ητο ακριβώς το κατάλληλο 
πρόσωπο για να συμβουλεύσει και να απαιτήσει ταυτόχρονα από όλους 
τους κυνηγούς να εφαρμόζουν πρώτα απ όλα τον ηθικό νόμο, και 
απόλυτα να σέβονται τη φύση, το περιβάλλον, αλλά κυρίως το θήραμα. 
Και εξήγησε ότι το κυνήγι είναι μία δραστηριότητα που πρέπει να την 
δούμε μόνο σαν άθλημα, και να προσέξουμε να μην αφήνουμε  
επιπτώσεις στην υγεία των δασών και των οικοσυστημάτων. Σε ένα 
μικρό νησί όπως η Κύπρος, δεν πρέπει να γίνεται ασυλλόγιστη χρήση 
του περιβάλλοντος. Οι κυνηγοί πρέπει να είναι πρώτα φυσιολάτρες και 
οικολόγοι, και ο σεβασμός στη φύση να είναι μέσα στο γονότυπό τους. 
Δεν πρέπει να γίνονται καταστροφείς της πανίδας, διότι η φύση θέλει τον 
άνθρωπο συνδιαχειριστή και όχι κατακτητή. Η πραγματική ομορφιά του 
κυνηγίου είναι η όλη διαδικασία να γίνεται με ευαισθησία. Διότι η  χαρά 
βρίσκεται στο πρωινό ξύπνημα, στη περιπέτεια, στο περπάτημα, στο 
άκουσμα του αηδονιού και το θρόισμα των φύλλων και των δένδρων, και 
στο  γλυκοχάραμα με την ανατολή του ήλιου. Πρέπει ο κάθε κυνηγός να 
σέβεται τις ξένες περιουσίες, αλλά και το ίδιο το θήραμα και να μην 
ανέχεται την λαθροθηρία διότι αυτή δεν διαφέρει από δολοφονία. Δεν 
πρέπει στο κυνήγι η συλλογή θηράματος να είναι αυτοσκοπός, αλλά 
μόνο να είναι ένα ευγενές άθλημα με σεβασμό στο φυσικό περιβάλλον  
και στους φυσικούς βιοτόπους. Αυτά μεταξύ άλλων τόνισε ο χωριανός 
μας προεδρος, και με ευχαρίστηση προσέξαμε ότι όλοι χειροκρότησαν 
θερμά, σημάδι ότι στην σημερινή καταναλωτική κοινωνία μας από την  
οποία εξηρτώμεθα πλήρως, ευτυχώς υπάρχουν ακόμα ευαισθησίες.  

Συγχαρητήρια. Οι Ημικρατικοί Οργανισμοί είναι ιδρύματα δημόσιας 
ωφέλειας, που έχουν ως έργο τους να προσφέρουν υπηρεσίες στο 
σύνολό του λαού. Απασχολούν  χιλιάδες υπαλλήλους, και οι 
προϋπολογισμοί τους ανέρχονται σε  εκατοντάδες εκατομμύρια ευρώ. 
Είναι θέσεις κλειδιά, γι αυτό και όλοι σφάζονται μεταξύ τους για το ποιος 

θα πάρει τις θέσεις. Τους διορισμούς τους κάνει το υπουργικό συμβούλιο 
υπό του προέδρου, έτσι γι αυτό ο προεδρος της Δημοκρατίας ζήτησε 
ονόματα απο όλα τα κόμματα, (προωθώντας μ αυτό τον τρόπο την 
απόλυτη κομματοποίηση),  για να επιλέξει μεταξύ αυτών  και να  διορίσει 
τα νέα πρόσωπα. Ο ΔΗΣΥ ανακοίνωσε τον κατάλογο των ονομάτων 
που προτείνει το κόμμα στον Πρόεδρο Χριστόφια. Προτείνονται τρία 
άτομα για κάθε ημικρατικό οργανισμό, από τα οποία θα επιλεγεί το ένα. 
Για το ίδρυμα Κρατικών Υποτροφιών ανάμεσα στους τρεις που 
προτάθηκαν ήταν και ο χωριανός μας εκπαιδευτικός, και επαρχιακός 
οργανωτικός ΔΗΣΥ Πάφου, Λάκης Χριστοδούλου. Αυτή η τοποθέτηση 
είναι απόδειξη των μεγάλων πολιτικών διασυνδέσεων που έχει ο 
άνθρωπος Λάκης. Οι διορισμοί από τον πρόεδρο Χριστόφια θα γίνουν 
την επόμενη από την έκδοση της εφημερίδας μας, γι αυτό ευχόμαστε 
όπως ο συγχωριανός μας τύχει αυτού του διορισμού. Αν πάλι δεν λάχει 
να γίνει αυτό, εμείς τον συγχαίρουμε και πάλιν. 

27/7/2009. Απεβίωσε μετά από εξάμηνο περίπου πάλη με την επάρατο 
νόσο, η Ιλιάδα Π. Λιασιδη Π/Δοπουλλου, σε ηλικία 61 ετών. Η εκλιπούσα 
είχε ανώτερη θέση στο νοσοκομείο Πάφου ως Meitron, και τους 
τελευταίους μήνες περιπου απ όταν και διεγνώσθη η ασθένεια της, 
σταμάτησε την εργασία της για να κάνει τις κατάλληλες θεραπείες. 
Δυστυχώς όμως, δεν τα κατάφερε, και ενικήθην από την επάρατη νόσο. 
Η κηδεία της εγινε την επόμενη ημέρα, την Κυριακή το απόγευμα η ωρα 
4.30. Η εκλιπούσα ανήκε σε μια εκ των μεγαλυτέρων οικογενειών της 
κοινότητας, και γι αυτό η εκκλησία ητο μικρη για να χωρέσει όλους τους 
συγγενείς που ήρθαν για τον τελευταίο ασπασμό. Επίσης στην κηδεία 
παρευρέθησαν και πολλοι ξένοι, οι οποίοι αν και μεγάλος καύσωνας 
ήρθαν από την μακρινή Λευκωσία και αλλά μέρη, διότι η μακαρίτισσα 
έχαιρε πολλής εκτιμήσεως σε όλη την Κύπρο. 
 
Υπουργός Εσωτερικών. Σχετικά με την είσπραξη από το κοινοτικό 
συμβούλιο Χλωρακας των ΛΚ. 150.00 για τα διαμερίσματα και ΛΚ. 
200.00 για τα καταστήματα ως ντεπόζιτο για τη σύνδεση  τους με την 
υδατοπρομηθεια, πληροφορούμαστε ότι ο υπουργός Εσωτερικών έδωσε 
οδηγίες στον Έπαρχο Πάφου όπως εξετάσει εάν πράγματι το συμβούλιο 
Χλωρακας ενεργεί με αυτόν τον παράνομο τρόπο, και να ετοιμάσει 
έκθεση προς τον υπουργό, ο οποίος και θα λάβει τα υπό του νόμου 
προβλεπόμενα μέτρα. 
  
 

Νεκρολούλλουδα 
 
Αφιερωμένο στη μνήμη της Ντίνας Παπακώστα.Παίρνω το στυλό 
και το χαρτί για να σε θυμηθώ, να σε ζωγραφίσω για λίγο στη μνήμη 
μου. Η μορφή σου δεν διαφέρει από εκείνη των Αγγέλων. Είμαι σίγουρη 
πως τώρα σέρνεις το χορό των Αγγέλων, γιατί ήσουν μια απ αυτους. 
Για είκοσι και πλέον χρόνια σε χτύπησε  η ασθένεια και δεν σε άφησε να 
χαρείς τη ζωή. Ποτέ όμως δεν σ ακούσαμε να πείς αυτό το τόσο 
ανθρώπινο «γιατί εμένα Θεέ μου», που όλοι σε παρόμοιες περιπτώσεις 
λέμε. Αντλούσες την ψυχική σου δύναμη, όπως έλεγες, από μια εικόνα 
του Χριστού που σου χάρισε ο πεθερός σου όταν ζούσε. Ποτέ σου δεν 
γόγγυσες, δεν παραπονέθηκες για κανέναν και όλους τους 
δικαιολογούσες, μα και τους αγαπούσες, μια καλή κουβέντα είχες για 
όλο τον κόσμο που ήξερες. Θυμάμαι το πλατύ φιλόξενο χαμόγελο σου 
που μας πρόσφερες τα πρωινά της Δευτέρας, όταν μαζί με κάποιες 
φίλες κυρίες της πρόνοιας σε επισκεπτόμασταν για να πιούμε τον καφέ 
μας. Οι κουβέντες σου μετρημένες, λογικές, γεμάτες καλοσύνη και 
αγάπη για όλους. Εκεί που βρίσκεσαι το ξέρω, το νιώθω, πως περνάς 
πολύ καλύτερα από δω κάτω. Σου ζηταω ταπεινά συγγνώμη που δεν 
ήμουν πιο συχνά κοντά σου. Θέλω να ξέρεις πως παρ όλο που δεν 
μπορούσες να σταθείς στα δυο σου πόδια, το πνευματικό σου ύψος 
ήταν κατά πολλούς πόντους μεγαλύτερο από το δικό μας, και νιώθω 
τυχερή που ήμουν φίλη σου, γιατί αντλούσα από σένα παραδείγματα 
και μαθήματα ζωής, γιατί σε παρομοίαζα σαν ένα επίγειο Άγγελο… 
Αιωνία σου η μνήμη, με αγάπη Θέκλα Μαυρέση Πενταρά. 27/7/2009 
 
 

 

Ο καλύτερος, ο 
πιο φθηνός, ο 
πιο γρήγορος, 
ο πιο 
εξυπηρετικός, 
ειναι ο 
Ανδρεας 
Φοαρτας 
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Τοκογλυφία εκατομμυρίων. Υπόθεση τοκογλυφίας με εκατομμύρια 
ευρώ, διερευνά η αστυνομική διεύθυνση Πάφου. Ιδιοκτήτης γραφείου 
στοιχημάτων απο την Χλώρακα κατήγγειλε στην αστυνομία ότι πέντε 
κύπριοι από τους οποίους δανείστηκε το ποσό του ενός εκατομμυρίου 
οκτακοσίων χιλιάδων ευρώ, τον εξανάγκασαν να υπογράψει ανοικτές 
επιταγές και αγοραπωλητήριο έγγραφο πολυκατοικίας της οποίας είναι 
ιδιοκτήτης, συνολικής αξίας τριών εκατομμυρίων τριακοσίων χιλιάδων 
ευρώ. Στην κατάθεσή του ο ιδιοκτήτης ανέφερε ότι τους έχει ήδη 
καταβάλει ποσό δύο εκατομμυρίων ευρώ σε τόκους και εξέφρασε 
φόβους και για τη ζωή του. Η αστυνομία συνέλαβε τρία άτομα και τους 
ανέκρινε.  

 Αγιασμος 
στον Ακριτα. 
Η σημασία του 
αθλητισμού και 
τα πρότυπα και 
τα ιδεώδη που 
προάγονται 
μέσω αυτού για 
την νεολαία, 
πρέπει να είναι 
αταλάντευτη 
βούληση όλων 
των προεστών 
και ιθυνόντων 
της κάθε 
τοπικής 

κοινωνίας. Αντίθετα όμως με τα πιο πανω, εχτες Πέμπτη 23/7/2009, 
ημέρα επίσημης έναρξης των προπονήσεων του Ακρίτα για το φετινό 
ποδοσφαιρικό πρωτάθλημα, και στον αγιασμό που τελέστηκε γι αυτό το 
σκοπό από τον Παπάσταυρο, κανείς προεστός της Χλωρακας δεν 
παρευρέθηκε, εκτός από δυο κοινοτικούς συμβούλους, αυτους του 
ΔΗΣΥ. Είχαν μαζευτεί όλοι οι ποδοσφαιριστές του Ακρίτα, οι 
προπονητές και πολλοι φίλοι της ομάδας, μαζί με όλο το διοικητικό 
συμβούλιο, και με μια μικρη γιορτή και με τις ευλογίες του Παπάσταυρου, 
ξεκίνησαν τις προπονήσεις. Εκ των επιτρόπων εξεφράστηκαν 
παραπόνα για την απουσία  τόσο από τους κοινοτικούς συμβούλους, 
οσο και από τους επιτρόπους της ΣΠΕ. Διότι όπως μας ελέχθη, αν και 
εκαλέστηκαν όλοι, εντούτοις μόνο δυο κοινοτικοί σύμβουλοι 
παρευρίσκονταν στον Αγιασμό, σημάδι ότι δεν υπάρχει ενδιαφέρον για 
το Αθλητικό σωματείο εκ μέρους των τοπικών αρχόντων, κάτι που δεν 
περιποιεί τιμή προς ολόκληρη την κοινότητα. 
 
Ανδρέας Νικολάου, διευθυντής Πυροσβεστικής Κύπρου. Ο 
διευθυντής  Πυροσβεστικής Κύπρου είναι ο χωριανός μας πλέον 
Ανδρέας Νικολάου ο οποίος  είναι έγγαμος με την χωριανή μας 
Ανδρούλλα Χ. Κ/Ντίνου. Κατετάγη στο Πυροσβεστικό Σώμα, και απο 
νεαρή ηλικία ξεχώρισε με τα προσόντα του τα οποία τον βοήθησαν να 
έχει μια γρήγορη  αναρρίχηση  στα ανώτερα δώματα της πυροσβεστικής 
ιεραρχίας. Υπηρέτησε σε πολλές υπηρεσίες του Σώματος,  όπως στην 
Πυροσβεστική Πάφου ως επαρχιακός υπεύθυνος, στην Λευκωσία το 
ίδιο, και αργότερα ως υποδιευθυντής. Λίγο αργότερα διορίζεται απο τον 
αρχηγό αστυνομίας ως διευθυντής Πυροσβεστικής όλης της Κύπρου 
θέση την οποία κατέχει και τιμά μέχρι σήμερα.  Έχει λάβει μέρος στην 
αντιμετώπιση μεγάλων συμβάντων, και αν και διευθυντής, τον βλέπουμε 
να είναι παντού παρών και νυχθημερόν. Εργάζεται άοκνα, ακόμη και σε 
ώρες μη εργάσιμες, και χωρίς να ζητεί την οποιαδήποτε επιπλέον 
απολαβή, απλά γιατί έτσι είναι ο χαρακτήρας του. Είναι λιγομίλητος, 
πράος, αλλά δραστήριος. Πάντα την κοινότητα της Χλωρακας την έχει 
στην καρδιά του, σημάδι εκτίμησης, και αυτό το έχει αποδείξει αρκετές 
φορές. Εχει προσφέρει αρκετα, και συνεχίζει να κάνει το ίδιο. Με την 
πρόοδο του έχει κάνει την οικογένεια του και την κοινότητα μας 
υπερήφανους, διότι η Χλωρακα έχει να επιδείξει μόνο λίγους 
επιτυχημένους άνδρες, και ο Ανδρέας Νικολάου είναι ένας εξ αυτών. 
 
Διορισμοί εκτάκτων χωριανών μας. Το Πυροσβεστικό Σώμα 
προκειμένου να επιτύχει τη μέγιστη δυνατή προστασία όλων των δασών 
της Κύπρου λόγω του Καλοκαιριού, έχει προχώρησει στην πρόσληψη 
εποχικών εργατών πυρόσβεσης οι οποίοι και εχουν  ξεκινήσει  εργασία, 
και ήδη επανδρώνουν τους Αγροτικούς Πυροσβεστικούς Σταθμούς της 
Κύπρου για την καλοκαιρινή περίοδο. Μεταξύ αυτών συγκαταλέγονται 
και εξι χωριανοί μας, οι οποίοι είναι: Αγησίλαος Χ. Αγησιλάου (διορίζεται 
για δεύτερη συνεχή θητεία), ο Μενέλαος Φ. Κ/Ντίνου, ο Μαριος 
θεοφανους Χαρτσιας, ο Αντώνης Π/Ιωάννου (Γαμπρός του Ανδρέα Α. 
Μωυσεως), ο Παναγιώτης Κομοδρομου (γαμπρός του Θεμιστοκλή 
Παπλωματά), και ο Χριστακης Κ. Δρουσιωτης. Όλοι θα εχουν για έδρα 
τους, πυροσβεστικούς σταθμούς της γύρω περιοχής, και οι οποίοι είναι 
oι υποσταθμοί Πέγειας, Στρουμπίου, Κελοκεδάρων, και Πόλεως 
Χρυσοχούς. 
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10/8/2009.  

Πραγματο ποιήθηκε η ανάθεση της προσφοράς για τα αρχιτεκτονικά 
σχέδια για ανέγερση νέου Κοινοτικού μεγάρου  Χλωρακας στο 
αρχιτεκτονικό γραφείο "Αρμευτη". Η ανάθεση του έργου έγινε μετά την 
κατάθεση προσφο ρών αρκετών εται ρειών, ενώ η όλη διαδικασία 
υλοποιήθηκε με διαφάνεια και στα πλαίσια του νόμου, και καταχωρήθηκε 
στο εν λογω γραφείο, αφου ήταν η πιο συμφέρουσα προσφορά. Η τιμή 
ανέρχεται στο ποσοστό του 5% και κάτι, επί του συνόλου του ποσού 
που θα στοιχίσει το όλο έργο.Το έργο χρηματοδο τείται από τον 
Κοινοτικό Προϋπολογισμό της Κοινότητας Χλώρακας και εμπεριέχει την 
εκπόνηση σχεδίων μελέτης και επίβλεψης για ανέγερση νέου Κοινοτικού 
Κτιρίου και αίθουσας Πολλαπλών Χρήσεων στην Χλώρακα το οποίον θα 
ανεγερθεί επί της οδού Ζήνας Κάνθερ.  

 

Δημμα, Δευτέρα της καθαρής. 

 Στη φωτογραφία διακρίνονται οι  Μέλιος, Χρήστος, Ανδρέας Λαούρης, 
Βασίλης Ψαράς, Χρήστος Πέτρου και Φίλιππος Λαούρης. Ο τόπος που 
κάθονται είναι στο Δήμα, ένα βαθούλωμα δεξιά της θάλασσας, που τότες 
δεν επικοινωνούσε με την θάλασσα, και δεν υπήρχε νερό. Τώρα, με 
εκσκαφείς τον εχουν συγκοινωνήσει με αυτην, και εδω δένουν τις βάρκες 
τους οι ψαράδες. Ήταν Δευτέρα της Καθαρής, περί το έτος 1956. Ήταν 
ένα έθιμο όπου όλοι οι Χριστιανοί όλου του Ελληνισμού, έβγαιναν  εξοχή 
για να κόψουν την μούττη της Σαρακοστής, άλλοι στο βουνό, και άλλοι 
στη θάλασσα, ανάλογα που ζούσε ο καθένας. Στη Χλώρακα πήγαιναν 
στην ακτή της Αλικής, στον Πηλό, στο Δήμα, και στα Ροδαφίνια. Ήταν οι 
μόνες προσβάσιμες περιοχές που είχαν μορφολογία τέτοια, ώστε να 
χρησιμοποιούνται απο τους κατοίκους για το συγκεκριμένο σκοπό. 
Σήμερα δυστυχώς μία προς μία οι ακτές αυτές έχουν κτιστεί απο 
ξενοδοχεία, ή έχουν κλειστεί και περιφραχθεί. Έμεινε μόνο η περιοχή 
Ροδαφίνια, που όμως πολύ σύντομα θα αποκοπεί και αυτή αφού είναι 
ιδιωτική και δεν υπάρχει πρόσβαση σε αυτήν. Έμεινε επίσης η περιοχή 
στο Δήμα και στον Πηλό, που για ανεξήγητους λόγους, το κοινοτικό 
συμβούλιο τους έχει κλείσει τοποθετώντας στην πρώτη μεγάλες πέτρες, 
και στη δεύτερη επέτρεψε στους ξενοδόχους να την περιφράξουν με 
συρματόπλεγμα, και αν και όλοι οι χωριανοί διαφωνούν μ αυτές τες 
ενέργειες και το εχουν μεταφέρει στους κοινοτικούς συμβούλους, αυτοί 
ανερυθρίαστα εξακολουθούν να περιφρονούν την κοινή γνώμη, και να 
μην λαμβάνουν υπ όψιν αυτήν τη καθολική διαφωνία των κατοίκων. 

Προκήρυξη θέσεων εργασίας.  

Επειδή ίσως τον τελευταίο καιρό είμασταν λίγο   έντονοι στα σχόλια μας 
και δεν χαϊδέψαμε τα αφτιά των κοινοτικών συμβούλων, αλλά γράψαμε 
τα κακώς κείμενα αυτών, ως να έχει πέσει απόλυτος πέπλος σιωπής, 
 δεν μας ενημερώνουν περί των δραστηριοτήτων των. Έτσι, σήμερα, και 
κατόπιν δικών μας πληροφοριών, ενημερώνουμε το αναγνωστικό μας 
κοινό, ότι. Προκηρύσσονται θέσεις από το κοινοτικό συμβούλιο, και όλοι 
όσοι ενδιαφέρονται ας εχουν το νου τους. Προκηρύσσονται για αυτό το 
καλοκαίρι θέσεις νηπειαγωγου και βοηθού νηπιαγωγού στο νηπιαγωγείο 
Χλώρακας, μια θέση λογιστού για την σχολική εφορία, καθώς επίσης και 
διαγωνισμός για την ανάθεση του κιλικίου του Α’ δημοτικού σχολείου 
Χλώρακας. Όσοι  ενδιαφέρονται γι αυτές τις υποθέσεις, να είναι σε 
εγρήγορση, και να παρακολουθούν στενά τις όλες εξελίξεις ουτως ώστε 
να μην διοριστούν και πάλιν ως συνήθως ημέτεροι. 

AUTOSERVICE, 
ΧΑΡΗΣ ΑΓΗΣΗΛΑΟΥ. 
Συρακουσων 15, Παφος, εναντι 
Τουρκικου νεκροταφειου, 
τηλ.99421336, 2693491 

TAKE AWAY 
restaurant,ψησταρια S&A 
SAYIAS, νοστιμα φαγητα, 
σουβλα, κοτοπουλο, διπλα 
Π/Αντωνιου, τηλ.26271924 

STEFANOS 
NIKOLA CONTRACTION, tel. 
99603016 

SAVVAS N. 
SAVVA, Ηλεκτρολογος, τλ. 
99950782 

SUPERMARKET, 
Γ&Ε. ΒΑΣΙΛΗ ΛΤΔ., Ελευθεριας 
3, Χλωρακα, Τηλ. 26 270748 

P. &C. 
MOTORS LTD, PAMPOS 
CHARALAMPOUS. Eleftherias 
136, ChlorakaTel. 99647112 

ΚΑΡΑΠΑΤΑΚΗ
Σ ΚΩΣΤΑΣ, Πολιτικος Μηχανικος 
(σχεδιασμοι αποχετευσεων), 
Πετρου Ηλιαδη 13Παφος, υηλ. 
99515478 

Ηλεκτρομηχανολογικες 
μελετες, ΣΩΤΗΡΗΣ 
ΚΟΥΠΠΑΡΗΣ. Μηχανολογος 
Μηχανικος αποφοιτος 
Πολυτεχνειου Πατρας, αρ. μητρ. 
ΕΤΕΚ α117784  

Α. ΘΕΜΗΣ, ταξί, 
FULL DAYS TRIPS tel. 
99211190... ΕΝΟΙΚΙΑΖΟΝΤΑΙ 
ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΑ, tel. 99647623 

Ο ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ, 
ΑΝΔΡΟΣ ΑΔΑΜΟΥ, Τηλ. 
99511561. ΠαφοςΔιανομες 
φυλλαδιων, διαφημηστικων, 
κλπ. 

 

G&N 
AutoSales, ΛΕΩΝΙΔΟΥ 
ΝΙΚΟΛΑΟΣ. Αγοραπωλησιες 
Αυτοκινητων, Αγιου Στυλιανου 3, 
Εμπα, Τηλ. 99459797  

ΓΚΑΡΑΖ 
ΓΑΒΡΙΛΗΣ. Διαθετουμε 
μηχανηματα για εσωτερικο 
καθαρισμα της μηχανης. 
Ηλεκτρονικος ελεγχος μηχανης 
και φρενων με τελευταιου 
τυπου κομπιουτερ, Παπακωστα 
Λεωνιδα 82 (Εναντι 
Παπαντωνιου) 

ΑΡΙΣΤΟ- 
ΤΕΛΕΙΟΝ φροντιστηριον, Α. 
Κωνσταντινου, Νεα Ελληνικα α, 
β, γ, Λυκειου, α, β, γ, Γυμνασιου, 
Αρχαια Ελληνικα β, γ, Λατινικα β, 
γ,  Λυκειου Λυκειου, Λατινικα β, 
γ, Λυκειου, Ιστορια γ Λυκειου... 
τηλ.99442737 

ΑΛΕΞΗΣ 
ΡΟΥΣΟΣ στη Χλωρακα. 
Αποχετευτικές κατασκευές, 
εγκαταστάσεις και συνδέσεις με 
το αποχετευτικό δίχτυο του 
ΣΑΠΑ. Χαμηλές τιμές, 
δοκιμάστε μας.         Τηλ. 
99095025     Παπαχαρηδημου 
3, Χλωρακα 

 

PASPAS TRADE 
STORE DRINKS, Μεγαλη 
αποθήκη με Κυπριακά και 
εισαγόμενα ποτά. Πολύ χαμηλές 
τιμές. tel.99596861 

ΠΡΑΚΤΟΡΕΙΟ 
ΟΠΑΠ, GLORY, ANDREAS 
KYPRIANOY. Ιπποδρομιακα 
και ποδοσφαιρικα 
στοιχηματα,              τηλ. 
99683964, Μακαριου Γ, 
Χλωρακα 
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Μιλώντας με τα 
λουλούδια. Οι 
τριανταφυλλιές 
είναι το είδος 
λουλουδιού που  
μπορεί να 
επιδείξει την 
λαμπερή του 
ομορφιά σε 
χρώματα και 
ομορφιά για  
μεγάλη περίοδο 
του έτους. Ο 
κήπος της 
Παναγιώτας 

(Πατούς) Ν. Μαραγκού αποτελείται απο ατελείωτες σειρές με 
τριανταφυλλιές. Είναι μακριές γραμμές με κόκκινα, ροζ, άσπρα, κίτρινα 
και πορτοκαλί χρώματα. Είναι συνθέσεις ομορφιάς αποτελούμενες μόνο 
με τριαντάφυλλα. Θεωρείται ότι το να προσφέρεις σε κάποιον 
τριαντάφυλλα αποτελεί  ένδειξη γνήσιας αγάπης. Έτσι και η χωριανή μας 
Παναγιώτα με την πολλή της αγάπη προσφέρει κάθε Πάσχα και κάθε 
χρόνο όλο αυτό της τον κόπο για το στόλισμα του επιτάφιου. Είναι με τα 
δικά της τριαντάφυλλα που εδώ και αρκετά χρόνια στολίζεται ο 
Επιτάφιος και η εκκλησία. 
Καυγάδες. Το βράδυ της Τρίτης και ενώ είχε ζητηθεί η σύγκληση της 
ολομέλειας του κοινοτικού συμβουλίου από πρόεδρο μιας εκ των 
επιτροπών του συμβουλίου για συζήτηση και λήψη αποφάσεων σχετικά 
με θέματα της επιτροπής εκείνης, άλλος σύμβουλος ζήτησε να 
συζητηθούν και ορισμένα άλλα θέματα τα οποία δεν ήσαν στην ατζέντα 
εκείνης της ημέρας. Έτσι ξεκίνησε μια συζήτηση που από την αρχή 
φάνηκε ότι δεν θα είχε καλό τέλος. Ο σύμβουλος που ξεκίνησε το θέμα 
και αφορούσε πολεοδομικές άδειες, ξεκίνησε μια συζήτηση επί 
προσωπικού επιπέδου, τα λαμπάκια άναψαν, και οι φωνες τους 
ακούγονταν σε όλη την γειτονιά και ακόμα παραπέρα. Ήταν ένας φαύλος 
κύκλος, ένα κομφούζιο, και μια Βαβυλωνία. Ήταν ένα ρεζιλίκι, που για να 
σταματήσει, αναγκάστηκε ο προεδρος να διακόψει και να λήξει την 
συνεδρίαση. Ήταν η πρώτη φορά που έπεσε στην αντίληψη μας να 
συμβαίνει τέτοια συνεδρίαση, με φωνασκίες  με απειλές για αποχώρηση, 
και ο ένας να διακόπτει τον άλλο και να μην βγαίνει άκρη και νόημα. 
Ελπίζουμε αυτά τα πραγματα να μην συμβαίνουν ταχτικά, διότι για να 
παίρνονται αποφάσεις που αφορούν όλο το χωριό, χρειάζεται 
ψυχραιμία, ηρεμία και νηφαλιότητα. Δεν χρειάζονται ούτε θυμοί, ούτε 
τσακωμοί, ούτε δυνατές φωνές. 
Απαγορευτικές πινακίδες για σκύλους.  Σε διάφορα σημεία του 
παραλιακού πεζόδρομου εχουν τοποθετηθεί ταμπέλλες απαγορευτικές 
για σκύλους. Είχε παρατηρηθεί τον τελευταίο καιρό η θαλάσσια περιοχή 
και ο παραλιακός  πεζοδρόμος αντί να χρησιμοποιείται απο ανθρώπους, 
χρησίμευε για τον περίπατο μεγάλων και επικίνδυνων σκύλων, και 
είχαμε και δυο περιπτώσεις όπου αυτοί επιτέθηκαν σε διαβάτες. Έτσι 
απο τώρα καλούνται οι κάτοχοι μεγάλων σκύλων, να χρησιμοποιούν 
άλλες μακρινές και έρημες απο κόσμο περιοχές για τον περίπατο τους. 
Οι μικροί σκύλοι, δεν είναι νομίζουμε πρόβλημα να χρησιμοποιούν τον 
πεζόδρομο, φτάνει να είναι δεμένοι με λουρί, να συνοδεύονται απο τους 
ιδιοκτήτες, και να καθαρίζονται όλες οι ακαθαρσίες που αφήνουν.  
Δρόμος σήριαλ έχει καταστεί ο δρόμος που οδηγεί απο την Χλωρακα 
προς την Εμπα παρά την φρουταρία του Α. Τσιακκαριάν. Ενώ οι πρώην 
ιδιοκτήτες μηνύουν την Δημοκρατία και διεκδικούν πίσω την περιουσία 
τους που έχει απαλλοτριωθεί, προχώρησαν ταυτόχρονα και στο κλείσιμο 
του ήδη κατασκευασμένου δρόμου. Το κοινοτικό συμβούλιο της Εμπας 
τον επανάννοιξε ενώ ταυτόχρονα κατήγγειλε την υπόθεση στην 
αστυνομία. Οι ιδιοκτήτες όμως, με μπουλντόζα προχώρησαν και πάλιν 
στο ολοκληρωτικό του ξήλωμα, αφαιρώντας όλο το οδόστρωμα και 
καλλιεργώντας ολόκληρο τον δρόμο καθιστώντας αυτόν ως κανονικό 
χωράφι. Γιατί συμβαίνουν αυτά, είναι ανεξήγητο στον νου του καθενός, 
αφου χωρίς αποδείξεις και χωρίς χαρτιά προβαίνουν σε πράξεις μη 
νόμιμες -οπως δηλώνουν αρμόδιοι φορείς- που αποτελεσμα εχουν να 
ταλαιπωρούν τον κόσμο αλλά και τους ίδιους. Διότι εκτός των άλλων, οι 
πρώην ιδιοκτήτες θα κληθούν να πληρώσουν και όλα τα έξοδα της 
ανακατασκευής, αφου τα δημόσια έργα ξεκίνησαν να κατασκευάζουν 
απο την αρχή τον όλο δρόμο. Ας ελπίσουμε να τελειώσει εδώ το όλο 
θέμα. 

Ορθογραφικά λάθη.  

Επειδή αρκετοί αναγνώστες της εφημερίδας παρατήρησαν σε όλες τις 
εκδόσεις να υπάρχουν ορισμένα ορθογραφικά λάθη, θα θέλαμε να 
απολογηθούμε γι αυτό, και να εξηγήσουμε ότι γι αυτό φταίει ο 
ηλεκτρονικός διορθωτής τον οποίο χρησιμοποιούμε για αυτόματη 
διόρθωση των κειμένων μας.  

ΚΟΣΜΙΚΑ 

Γάμος γίνεται, πρόσκληση προς όλους τους Χλωρακιωτες. Το 
Σάββατο 22 Αυγούστου στις 6.00 μμ., στην εκκλησία Απ. Παύλου και 
Βαρνάβα στην Πάφο, παντρεύονται οι Χρίστος και Ανθή των 
οικογενειών Κώστα και Γιώτα Πενταρά από την Χλώρακα και τώρα στην 
‘Αρμου, και των Κυριάκου και Διονυσίας Ευριπίδου από την Δρύμου. 
Συγχαρητήρια και δεξίωση στις 7.30 μμ. στο κέντρο Μέλανος 

Κοσμικά. Ο κ. Τάσος Άσπρος και η δ. Χρυσοβαλάντω Ιωάννου, και οι 
δύο απο την Χλώρακα, έδωσαν αμοιβαίαν υπόσχεση γάμου.  

Κοσμικά. Μεγάλο πάρτι αρραβώνων εγινε στο μουσικοχορευτικό 
εστιατόριο Velvet στο οποίο έλαβαν μέρος όλοι οι συγγενείς και οι φίλοι 
του Νίκου Γ. Λεωνίδα και του Δημήτρη Σιβιτανίδη. Επ ευκαιρία των 
αρραβώνων της κόρης του Γεωργίας ο μεν πρώτος, και του υιού του 
Σάββα δε ο δεύτερος, οι συμπέθεροι και συμπεθέρες μαζι, οργάνωσαν 
τρικούβερτο γλέντι στο  υπερπολυτελές  κέντρο αναψυχής, Velvet. Τα 
φαγητά και τα ποτά πανω στα τραπέζια δεν είχαν σταμάτημα, και όλοι 
έφαγαν καλά, και στους ήχους της καταπληχτικής μπάντας που έπαιζε 
καθ όλη την διάρκεια του γλεντιού, και μέχρι το ξημέρωμα, χόρεψαν 
επίσης καλά. Αλλά καλύτερα απ όλους ξεχώρισε ο πατέρας της νύφης, 
με τις καταπληχτικές ζειμπεκιές του. Οι καλεσμένοι ήσαν τόσοι, οσοι 
ακριβώς που τους χωρούσε το κέντρο, δηλαδή πάρα πολλοι. Όλοι 
ευχήθηκαν στο ζευγάρι και στους γονείς, όλοι έδωσαν τα δώρα τους, 
και όλοι δήλωσαν πλήρως ευχαριστημένοι απο την φιλοξενία. 

Κοσμικά. Σάββατο 4/7/2009 στο ναό των Αγίων Πάντων στη Λευκωσία, 
τελέστηκαν οι γάμοι της Ποπης,  θυγατέρας του Χωριανού μας Λάκη 
Χριστοδούλου με τον  Γιάννο Ευλαμπή απο την Μόρφου. Το αντρόγυνο 
δήχθηκε τα συγχαρητήρια των καλεσμένων στην πισινα του Lemon 
Park , όπου ανάμεσα σε αυτούς ήσαν και οι αμέτρητοι φίλοι και 
συγγενείς του Λάκη Χριστοδούλου, που μέσα στην αφόρητη ζέστη του 
καλοκαιριού και αψηφώντας αυτήν, προσέτρεξαν απο την Πάφο στην 
μακρινή Λευκωσία για να παραστούν στην μεγάλη του οικογενειακή 
χαρά. 

Κοσμικά. Ο Λάκης Χριστοδούλου, επαρχιακός 
οργανωτικός ΔΗΣΥ Πάφου, εκφράζει πολλές ευχαριστίες  
προς όλους όσους συμμετείχαν στην μεγαλη του χαρά και  
του ευχήθηκαν για τον γάμο της κόρης του Ποπης, και 
δηλώνει απόλυτα ευχαριστημένος και συγκινημένος για την 
πληθώρα των ευχών που έλαβε. 

20/7/2009. Όλοι οι Πόντιοι σχεδόν όταν δεν εργάζονται, ασχολούνται με 
την οινοποσία. Καταναλώνουν αμέτρητες ποσότητες οινοπνευματωδών 
σε σημείο που δεν ελέγχουν ούτε τον νουν τους, ούτε την συμπεριφορά 
τους. Την Δευτέρα δυο μεθυσμένοι Πόντιοι οδηγούσαν στην οδό 
Χλωρακας. Χωρίς να ελέγχουν το οδήγημα τους, πέρασαν με κόκκινο 
στην διασταύρωση του Αγίου Γεωργίου και κατευθύνθηκαν προς την 
Χλωρακα. Κατά κακήν τους τύχη, τους εντόπισε περιπολικό της 
αστυνομίας, και τους κυνήγησε. Αυτοί προσπαθώντας να διαφύγουν, και 
για κακήν τύχη ανύποπτου οδηγού που οδηγούσε στην οδό Π/Κώστα, 
δεν έκαναν αλτ, και χτυπώντας βίαια το διερχόμενο αμάξι, προκάλεσαν 
αμέτρητες ζημιές, ευτυχώς χωρίς τραυματισμούς, προκαλώντας όμως 
μεγάλο κομφούζιο, αφου ο δρόμος έκλεισε για πολλη ωρα. Ένα από τα 
ερωτήματα που γεννιούνται, είναι αν κατά πόσο μέσα σε κατοικημένες 
περιοχές είναι σωστό η αστυνομία να κυνηγαει με τέτοιες ταχύτητες τους 
παρανομούντες με αποτελέσματα όπως το παρόν συμβάν. Διότι σήμερα 
είχαμε μόνο δυστύχημα. Παλαιοτέρα όμως σε παρόμοιες περιπτώσεις, 
είχαμε δυστυχήματα με νεκρούς. Ας μην ξεχνάμε την περίπτωση με τις 
μοτοσικλέτες και τους δυο νεαρούς στην Λάρνακα πριν λίγο καιρό.  

Επέκταση Κοινοτικού πάρκου. Η μετατροπή αχρησιμοποίητων 
χώρων σε χώρους πρασίνου και πάρκων, αποτελεί έργο προσφοράς 
στον πολιτισμό. Όταν υπάρχει κίνδυνος ως αποτελεσμα της μόλυνσης 
του αέρα, του νερού, του εδάφους και όταν η χλωρίδα και η πανίδα σιγά 
σιγά εξαφανίζονται, και όλα αυτά απειλούν την ίδια την ανθρώπινη 
ύπαρξη, ενέργειες αυτού του είδους πρέπει να γίνονται πιο συχνά. Για 
αυτό το λόγο, χαιρετίζουμε τις   εργασίες που άρχισαν για επέκταση του 
υφιστάμενου δασικού πάρκου παρά την λεωφόρο Χλώρακας. Αυτός ο 
χώρος είναι ένα κομμάτι ξερής γης, και ευρίσκεται δίπλα και πριν το 
ξενοδοχείο Λάουρα. Πρόκειται για Τουρκοκυπριακή γη στην οποία πριν 
αρκετά χρόνια το Κοινοτικό Συμβούλιο εφύτευσε ορισμένα θαμνοειδή και 
δέντρα. Τώρα άρχισαν εργασίες εκ νέου για δάσωση αυτής της άγονης 
περιοχής. 


